

La Fundació PIMEC i l'Alt Comissionat contra la Pobresa Infantil estableixen una col-laboració per a la lluita contra la pobresa i les desigualtats

Ambdues entitats s'emplacen a treballar conjuntament per a aconseguir acords que permetin impulsar mesures en aquest sentit.

Barcelona, 16 de desembre de 2020. La Fundació PIMEC i l'Alt Comissionat contra la Pobresa Infantil s'han reunit avui per establir una relació de col-laboració que permeti arribar a acords a l'hora d'erradicar les desigualtats, especialment davant la situació de crisi sanitària, social i econòmica derivada dels efectes de la pandèmia.

El president de PIMEC i de la Fundació PIMEC, Josep González, ha posat en valor la trobada i ha assegurat que -des de l'entitat- es continuará treballant per “**conscienciar al teixit empresarial a l'hora de promoure i implantar accions en la seva activitat econòmica que permetin ajudar a combatre desigualtats dins d'un exercici de Responsabilitat Social Corporativa**”.

Per part seva, l'alt comissionat contra la Pobresa Infantil, Ernesto Gasco, ha destacat la **importància de la col-laboració públic-privada** assegurant que “**el treball en aliança juntament amb l'empresa privada i el tercer sector és fonamental en la lluita contra la pobresa infantil. La seva tasca és imprescindible, com hem vist durant aquesta pandèmia**”.

També han participat en la trobada el vicepresident de la Fundació PIMEC, **José María Torres**, la directora de la Fundació PIMEC, **Rosa María Juny**, i els assessors de l'Alt Comissionat contra la Pobresa Infantil, **Alejandro Arias** i **Albert Arcanons**.

Nota de prensa

La Fundación PIMEC y el Alto Comisionado contra la Pobreza Infantil establecen una colaboración para la lucha contra la pobreza y las desigualdades

Ambas entidades se plazan a trabajar conjuntamente para lograr acuerdos que permitan impulsar medidas en este sentido.

Barcelona, 16 de diciembre de 2020. La Fundación PIMEC y el Alto Comisionado contra la Pobreza Infantil se han reunido hoy en una primera toma de contacto para establecer una relación de colaboración que permita **llegar a acuerdos a la hora de erradicar las desigualdades, especialmente ante la situación de crisis sanitaria, social y económica derivada de los efectos del Covid-19.**

El presidente de PIMEC y de la Fundación PIMEC, Josep González, ha puesto en valor el encuentro y ha asegurado que -desde la entidad- se seguirá trabajando para **“concienciar al tejido empresarial a la hora de promover e implantar acciones en su actividad económica que permitan ayudar a combatir desigualdades dentro de un ejercicio de Responsabilidad Social Corporativa”**.

Por su parte, el alto comisionado contra la Pobreza Infantil, Ernesto Gasco, ha destacado **la importancia de la colaboración público-privada** asegurando que **“el trabajo en alianza junto con la empresa privada y el tercer sector es fundamental para la lucha contra la pobreza infantil. Su labor es imprescindible, como hemos visto durante esta pandemia”**.

También han participado en el encuentro el vicepresidente de la Fundación PIMEC, **José María Torres**, la directora de la Fundación PIMEC, **Rosa María Juny**, y los asesores del Alto Comisionado contra la Pobreza Infantil, **Alejandro Arias** y **Albert Arcanans**.